



## Minnesanteckningar styrelsemöte

28 februari 2011, Walltorps Lantbruk, Väderstad

*Närvarande: Lars-Erik Jakobsson, Oliver Jakobsson, Malin Wiger, Jonas Ekberg, Disa Törnvall, Emelie Hansson, Ulf Hansson, Ingrid Törnblom, Marcus Steen och Mikael Edelfborg (med anledning av tävlingsdiskussioner).*

1. Lars-Erik Jakobsson öppnade mötet.
2. **Val av protokolljusterare**  
Oliver Jakobsson
3. Föredragningslistan fastställdes.
4. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.
  - a. Årsmöte 2011-02-11
  - b. Konstituerande styrelsemöte 2011-02-11.
5. **Ekonomisk rapport.**  
Ekonomi i princip oförändrad sedan årsmötet. Emelie har blivit insatt i ekonomin av Gunilla. Emelie påminde om att styrelsemedlemmar ska betala in sin medlemsavgift.
6. **Lagtävlingar**  
Klubben har fått förfrågan om att delta i Elitserien då kvalificerade lag har avstått sin plats. Styrelsens allmänna uppfattning är att vi ska ta chansen. Ev. kan vi låna in junioren Alice Johansson från Lycktorp. I övrigt är till första omgången, 19 mars i Örebro, Emelie, Frida och Ingrid aktuella för att delta. **Beslut:** Vi anmäler lag till Elitserien 2011.  
Ska vi starta med ett lag i division I (anmält sedan tidigare). Svårt med ryttare till första omgången, 20 mars i Örebro. Vikan, Marcus, Elise och Malin kan rida då. Larsa, Oliver och Sophie kan de andra omgångarna. **Beslut:** Vi startar med lag även i division I under 2011.  
Ulf Hansson är lagledare för Elitserien och Marcus Steen för div. I. Klubben kan i dagsläget inte sponsra ryttarna med mer än lagklassen, men det är fritt fram för lagen att leta eventuella sponsorer.
7. **Tävlingar**  
Vi har ansökt om tävlingar 4-5 juni på Solla gård, regional tävling lördag och nationell söndag. Diskuterade kring vad den innebär att ha en så pass stor tävling, det är till exempel viktigt att ha en handlingsplan för t.ex. ösregn. Diskuterade kring klasser de olika dagarna. **Beslut:** 1,10 A:0/A:0, 1,20 A:0 och 1,30 A:1a med avdelning B efter varje klass på lördagen. 1,20 A:0/A:0, 1,30 Accumulator och 1,40 winning round på söndagen. Avdelning B efter 1,20-klassen och innan 1,30-klassen på söndagen.  
Diskuterades om vi ska använda den banbyggare som finns i klubben eller hyra in en utifrån och vem som ska vara tävlingsledare. **Beslut:** Lars-Erik Jakobsson är banbyggare och Marcus Steen tävlingsledare.  
För att underlätta för Larsa ska han ha hjälp av en banchef som kan fixa med mycket av det praktiska på banan.  
Anna Bergström kommer vara domare och Gösta Brink överdomare.  
Klubbens ryttare måste hjälpa till i högre grad under tävlingsdagarna för att det ska gå runt. Diskuterades kring om vi ska begränsa antalet starter för klubbens ryttare. Åsikterna skiljde sig en hel del och vi bestämde att det tas upp för diskussion närmare tävlingsdagarna.



Klubbens ekonomi tillåter tyvärr inte att vi sponsrar ryttarnas starter i nuläget.

Vi gick igenom informationen som ska lämnas till propositionen tillsammans med Micke. Startavgifters och premiers storlek bordlades till nästa möte.

Grundtanken är att ha bra premier men det är viktigt med sponsorer för att få det att gå runt.

På nästa möte bestäms ansvarsområden inför tävlingen – fundera på vad ni vill göra.

## **8. Medlemsinformation**

Viktigt att vi informerar våra medlemmar om vad klubben gör.

- a. Disa har fixat ett konto för att skicka ut nyhetsbrev, upp till 200 medlemsbrev kan kostnadsfritt skickas ut varje månad. Hon sätter ihop ett nyhetsbrev för utskick.
- b. Micke gick igenom inaktuell information på hemsidan. Viktigt att en hemsida är ett levande dokument, måste ske kontinuerliga uppdateringar. Emelie och Disa kommer nu också ha tillgång till hemsidan och hjälpa till med uppdateringar.

## **9. Övriga frågor**

- a. Alla ska skicka in telefonnummer och mejladress till webmastermejl, även de som tidigare gjort det.
- b. Oliver vill starta upp festkommitté tillsammans med Elise Hellberg. Jeanette Andersson har tidigare visat intresse, Oliver kollar med henne.
- c. Ponnylaget har frågat efter schabraken. Ulf kollar med Fransesca om hon har dem.
- d. Micke kan eventuellt få loss skärmväggar till sekretariatet från jobbet, men var ska dem förvaras? Marcus erbjöd sig att förvara dem.
- e. Att arrangera en träningshoppning kan vara ett alternativ för lagen för att få ihop pengar. Kan finnas möjlighet att ordna i ridhuset i Mjölby eller i Solla. Lagen får själva styra upp en ev. sådan aktivitet.
- f. Diskuterades löst om det framåt kan gå att arrangera tävlingar i ridhuset i Mjölby. Ingrid fick uppdrag att undersöka kostnadsbilden.

## **10. Nästa möte**

21 mars kl 19 i Solla. Exakt plats meddelas inför mötet.